
 
 

 

 

 

 

Innkalling til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  7/2019 

Dato:   29.8.2019  

Kl:   19:00 – 21.00   

Stad:   Klubbhuset   

Innkalla: Cato Esperø, Kjersti Vespestad, Geir Tveita, Liv Tori Selle, Ann-Helen Sætre, Leif 

Kåre Natterøy, Martha Innvær (vara), Jonny Nesse (vara), Arne Falk, Bente Steinsbø, 

Jovana Babanic (adm) 

Frammøtte:                Cato Esperø, Leif Kåre Natterøy, Kjersti Vespestad, Bente Steinsbø, Arne Falk, Liv 

Tori Selle, Ann-Helen Sætre, Johnny Nesse, Jovana Babanic (adm) 

  

 

Sakliste: 

 
Saksnr. Sak Ty

pe 

Ansvarleg Tid satt av 

61/19 Godkjenning av innkalling/forrige referat og status aksjoner 

Innkalling og protokoll godkjent og legges ut på hjemmesida. 

V Tore 10 min 

62/19 Økonomi; regnskap/likviditet: Regneskapet per 30.06. ble diskutert. 

Driftskostnader må reduseres. 

O/

V 

Leif Kåre 25 min 

63/19 Kort oppdatering frå avdelingane 

Fotball: J16 vant sølv i NC – beste resultat etter 1990. Oppstart for 

1.klassingene. Påmelding åpen for Tine fotballskole.  

Turn: Nylig startet 3 års gruppa. Mangler trenere på 11-12 år.  

Friidrett: Markjamilo var kjempesuksess. Ekte familiedag for alle 

Bømlinger. Bømlo mesterskap arrangert den 24.08. 4 utøvere på 

kretslaget på Lerøylekene.  

O Liv Tori, 

Ann-Helen, 

Arne 

15 min 

64/19 Barneidrett og politiattest, aktuelle saker: Alle trenere har enten 

levert politiattest eller har søknad under behandling.  

O Kjersti 5 min 

65/19 Status sponsorarbeid 

Bømlo Storsenter sponser Stjernelaget. ADM i kontakt med fleire 

potensialle sponsorer.  

O Elin 5 min 

66/19 Eventuelle saker/info fra administrasjonen 

Stjernelaget har fått fast støttekontakt. Nytt sponsortreff den 27.10. 

ADM fikk mye ros for sommerleir. 50 nye medlemmer på turn. 

ADM jobber med Macron salgsmesse i november.  

O/

V 

Elin 10 min 

67/19 Sak fra Turn, se e-post vedlagt 

Turngruppa ønsker støtte til trenerutdanning slik at de er trygge nok 

å jobbe på nivoet som tropp krever. Styret vedtar å støtte tropp med 

20.000. Lønning av trener frå Stord vurderes. 

O Liv Tori 10 min 

68/19 Oppusing av tribune på grassbane. Styret vedtar at ADM skal 

begynne å jobbe med prosjektet. Prosjektet skal fullfinansieres med 

søknader om støtte. 3er bane – styret gir grønt lys til oppstart. 

O/

V 

Alle 15 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Tore Kallevåg 

Leiar hovudstyret 

 

 

70/19 Eventuelt    


